

# មគ្គុទ្ទេសក៍ទៅកាន់ប្រព័ន្ធអ្នកផ្តល់ព័ត៌មាន CBR Fashion Group

## 1 មូលដ្ឋាន

គោលការណ៍អនុលោមភាព និងក្រមសីលធម៌អាជីវកម្មរបស់ក្រុមហ៊ុន CBR Fashion Group ចែងថា "យើងដោះស្រាយដោយបើកចំហនូវហានិភ័យដែលអាចកើតមាន និងការរំលោភលើការអនុលោម។ ព័ត៌មានអាចត្រូវបានបញ្ជូនដោយសម្ងាត់ ហើយប្រសិនបើចង់បាន ទាំងស្រុងដោយអនាមិកតាមរយៈបណ្តាញរាយការណ៍ផ្សេងៗ។"

មគ្គុទ្ទេសក៍នេះពិពណ៌នាអំពីរបៀបរាយការណ៍អំពីការបំពានការអនុលោមតាមច្បាប់។ លើសពីនេះទៀត ដំណើរការបន្ទាប់ពីការបញ្ជូនព័ត៌មានជំនួយត្រូវបានពិពណ៌នា ដូច្នេះអ្នកដឹងពីអ្វីដែលត្រូវរំពឹងទុក និងរបៀបដែលអ្នកត្រូវបានការពារជាអ្នកផ្តល់ព័ត៌មាន។

## 2 តើអ្នកណាអាចផ្តល់ព័ត៌មានជំនួយបាន?

ការចូលប្រើប្រព័ន្ធអ្នកផ្តល់ព័ត៌មានមិនត្រូវបានកំណត់ទេ។ បុគ្គលិកគ្រប់រូប មនុស្សគ្រប់រូបដែលនៅខាងក្រៅក្រុមហ៊ុន (ដូចជាអ្នកផ្គត់ផ្គង់ ដៃគូហាង ឬដៃគូអាជីវកម្មផ្សេងទៀត) ក៏ដូចជាអតិថិជនបុគ្គលិកអាចប្រើប្រាស់បណ្តាញទំនាក់ទំនងរបស់ប្រព័ន្ធអ្នកផ្តល់ព័ត៌មានដើម្បីរាយការណ៍ពីទុក្ខសោក ឬការប្រព្រឹត្តខុស។ ការព្រួយបារម្ភផ្ទាល់ខ្លួនគឺមិនចាំបាច់ទេ។

## 3 តើគួរធ្វើរបាយការណ៍នៅពេលណា?

ការជូនដំណឹងគួរតែត្រូវបានធ្វើឡើងភ្លាមៗនៅពេលដែលអ្នកសង្ស័យថាមានការរំលោភច្បាប់ ក្រមសីលធម៌របស់យើង ការអនុលោមតាមច្បាប់ផ្ទៃក្នុង CBR និងគោលការណ៍សីលធម៌អាជីវកម្ម ឬតម្រូវការ ESG ដែលអនុវត្តចំពោះអ្នកផ្គត់ផ្គង់ CBR Fashion Group ត្រូវបានរំលោភបំពាន ឬថាការរំលោភបែបនេះនឹងកើតមាន ឬអ្នកសង្ស័យថាការបំពានច្បាប់របស់មនុស្ស និង/ឬបរិស្ថានបានកើតឡើង ឬជិតកើតមាននៅក្នុងខ្សែសង្វាក់ផ្គត់ផ្គង់ CBR Fashion Group។

## 4 តើគួររាយការណ៍អ្វីខ្លះ?

ការជូនដំណឹងគួរតែទាក់ទងនឹងដំណើរការ និងអាកប្បកិរិយាដែលមិនស្របតាមច្បាប់ ក្រមសីលធម៌របស់យើង តម្រូវការ ESG សម្រាប់អ្នកផ្គត់ផ្គង់របស់យើង គោលការណ៍អនុលោមភាពផ្ទៃក្នុង និងក្រមសីលធម៌អាជីវកម្មរបស់ CBR ឬការរំលោភលើច្បាប់មនុស្ស និង/ឬបរិស្ថានក្នុងការផ្គត់ផ្គង់។ ខ្សែសង្វាក់អាចតំណាង។



**ការបំពានផ្លូវច្បាប់ក្រៅកាតព្វកិច្ច**

ឬអាកប្បកិរិយាគ្មានសីលធម៌ក្រៅកាតព្វកិច្ចគួរតែត្រូវបានរាយការណ៍លុះត្រាតែប៉ះពាល់ដល់ ឬមានឥទ្ធិពលអវិជ្ជមានលើសកម្មភាពការងារសម្រាប់ ឬនៅ CBR។

ប្រសិនបើអ្នកមានការព្រួយបារម្ភអំពីទំនិញរបស់យើង ជាពិសេសបញ្ហាធានា សូមកុំប្រើប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយព័ត៌មាន។ ប្រសិនបើអ្នកជាអ្នកប្រើប្រាស់ឯកជន សូមទាក់ទងផ្នែកគាំទ្រអតិថិជននៃហាងអនឡាញ ឬប្រសិនបើអ្នកជាដៃគូលក់រាយ ក្រុមសេវាកម្មដែលទទួលខុសត្រូវសម្រាប់តំបន់របស់អ្នក។ អ្នកអាចរាយការណ៍ពីការរំលោភលើបទប្បញ្ញត្តិសុវត្ថិភាពផលិតផលតាមរយៈប្រព័ន្ធអ្នកផ្តល់ព័ត៌មាន។

**5 តើគួរជូនដំណឹងដោយរបៀបណា?**

សម្រាប់ការព្រួយបារម្ភជាច្រើន វាអាចជាជំហានដំបូងដ៏ល្អក្នុងការនិយាយដោយផ្ទាល់ទៅកាន់អ្នកពាក់ព័ន្ធ ឬប្រសិនបើរឿងនេះមិនអាចទៅរួច ឬអ្នកមិនមានអារម្មណ៍ស្រួលក្នុងការធ្វើដូច្នោះទៅកាន់អ្នកគ្រប់គ្រង ឬអ្នកគ្រប់គ្រងរបស់ពួកគេ។ ប្រព័ន្ធអ្នកផ្តល់ព័ត៌មានមិនមានបំណងដើម្បីជំនួសការសន្ទនាផ្ទាល់ជាទូទៅទេ ប៉ុន្តែក្នុងករណីណាក៏ដោយដែលអាចប្រើបានជាជម្រើសមួយ។

ប្រព័ន្ធអ្នកផ្តល់ព័ត៌មាន CBR Fashion Group រួមមានបណ្តាញទំនាក់ទំនងដូចខាងក្រោម៖

1. ក្នុងនាមជានិយោជិតនៃ CBR Fashion Group ឬបុគ្គលិកបណ្តោះអាសន្នដែលធ្វើការនៅទីនោះ អ្នកអាចដាក់របាយការណ៍ក្នុងអំឡុងពេលសន្ទនាផ្ទាល់ខ្លួនជាមួយសមាជិកនៃផ្នែកច្បាប់ និងអនុលោមភាព។ ព័ត៌មានលម្អិតទំនាក់ទំនងសម្រាប់ការណាត់ជួបអាចរកបាននៅលើអ៊ីនធឺណិត។

2. អ្នកផ្តល់ព័ត៌មានទាំងអស់អាចទាក់ទងនាយកដ្ឋានច្បាប់ និងអនុលោមតាមប្រៃសណីយ៍។

ដើម្បីធ្វើដូច្នោះ សូមប្រើអាសយដ្ឋានខាងក្រោម៖

សេវាកម្ម CBR GmbH, ច្បាប់ និងអនុលោមភាព . ការសម្ងាត់យ៉ាងតឹងរឹង , Imkerstraße 4, 30916 Isernhagen ។

សូមចំណាំថា គន្លឹះអនាមិកដែលផ្ញើតាមប្រៃសណីយ៍ ជាទូទៅមិនត្រូវបានតាមដានទេ ដោយសារវាមិនអាចទាក់ទងជាមួយអ្នកផ្តល់ព័ត៌មានបាន។ ប្រសិនបើអ្នកចង់ដាក់ស្នើព័ត៌មានជំនួយអនាមិក យើងសូមណែនាំឱ្យអ្នកប្រើ CBR Fashion SpeakUp Line (សូមមើលផ្នែកទី 3 ខាងក្រោម)។

3. យើងផ្តល់ជូននូវប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយព័ត៌មានឌីជីថលសម្រាប់អ្នកផ្តល់ព័ត៌មានទាំងអស់ CBR Fashion SpeakUp Line។ អ្នកអាចទៅដល់វាសម្រាប់សារជាអក្សរតាមរយៈគំណ <https://cbrfashion.speakup.report/hints> ឬដោយប្រើកូដ QR ខាងក្រោម។



លេខទូរស័ព្ទសម្រាប់សារតាមទូរស័ព្ទ/ស្នាមកូដអាចរកបាននៅក្នុងឧបសម្ព័ន្ធនៃការណែនាំនេះ

CBR Fashion SpeakUp Line ដំណើរការដោយភាគីទីបី ហើយអាចប្រើបាន 24/7 ។ ដោយប្រើ CBR Fashion SpeakUp Line អ្នកអាចជ្រើសរើសពីភាសាជាច្រើនសម្រាប់ការទំនាក់ទំនង និងធ្វើសាររបស់អ្នកជាសារជាអក្សរ ឬជាសារជាសំឡេង។ អាសយដ្ឋាន IP របស់កុំព្យូទ័រដែលអ្នកប្រើ

ឬលេខទូរស័ព្ទ/ស្នាមកូដដែលអ្នកធ្លាប់រាយការណ៍មិនអាចមើលឃើញដោយ CBR

និងមិនអាចតាមដានបានទេ ដូច្នេះយើងទទួលបានព័ត៌មានអត្តសញ្ញាណតែប៉ុណ្ណោះ

ប្រសិនបើអ្នកបញ្ឈប់ដោយផ្ទាល់ទៅក្នុងអត្ថបទរបស់អ្នក ឬផ្ញើសំឡេង សារ។

ដូច្នេះអ្នកអាចរក្សាភាពអនាមិកទាំងស្រុង។

ការឆ្លើយតបរបស់យើងចំពោះរបាយការណ៍របស់អ្នក

និងការទំនាក់ទំនងតាមដានរបស់យើងកើតឡើងដោយស្វ័យប្រវត្តិជាភាសាដែលអ្នកបានជ្រើសរើសដោយប្រើ មុខងារបកប្រែរួមបញ្ចូលគ្នា។

### 6 តើយើងដំណើរការកំណត់ចំណាំរបស់អ្នកដោយរបៀបណា?

របាយការណ៍របស់អ្នកនឹងត្រូវបានដំណើរការដោយផ្នែកច្បាប់ និងអនុលោមភាពនៃ CBR Fashion Group ។ ពួកគេត្រូវមានកាតព្វកិច្ចចាត់ទុករបាយការណ៍របស់អ្នកជាការសម្ងាត់យ៉ាងតឹងរឹង។ ដូច្នេះ នាយកដ្ឋានច្បាប់ និងអនុលោមភាពពាក់ព័ន្ធនឹងភាគីទីបីទាំងស្រុង

និងតែក្នុងកម្រិតដែលចាំបាច់ត្រូវបញ្ជាក់ពីឧប្បត្តិហេតុដែលបានរាយការណ៍

ដើម្បីអនុវត្តតាមកាតព្វកិច្ចច្បាប់ ឬដើម្បីបញ្ជ្រាបស្រុះស្រាន់

ហើយលុះត្រាតែមានតម្រូវការផ្លូវច្បាប់សម្រាប់ការលាតត្រដាង។

អ្នកនឹងទទួលបានការបញ្ជាក់ពីការទទួលបានក្នុងរយៈពេលប្រាំពីរថ្ងៃ។ របាយការណ៍របស់អ្នកនឹងត្រូវបានពិនិត្យ និងវាយតម្លៃ ហើយដំណើរការសម្របសម្រួលនឹងត្រូវបានកំណត់។ អ្នកអាចត្រូវបានសួរសំណួររបន្ទាប់។ អ្នកនឹងទទួលបានមតិកែលម្អដែលមានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់លើខ្លឹមសារ (បានគ្រោងទុក/វិធានការតាមដានរួចហើយ ដោយមានហេតុផល) ក្នុងរយៈពេល 3 ខែបន្ទាប់ពីការបញ្ជាក់ពីការទទួល។ សូមចំណាំថា

សម្រាប់ហេតុផលនៃការសម្ងាត់ ការការពារទិន្នន័យ និងសិទ្ធិស្របច្បាប់របស់ភាគីពាក់ព័ន្ធ យើងប្រហែលជាមិនអាចផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវព័ត៌មានលម្អិតអំពីលទ្ធផលនៃការស៊ើបអង្កេតនោះទេ។

មិនមែនរបាយការណ៍ទាំងអស់នាំទៅរកការស៊ើបអង្កេតជាផ្លូវការដោយស្វ័យប្រវត្តិនោះទេ។

ពេលខ្លះវិធីសាស្ត្រផ្សេងគ្នាគឺល្អសម្រាប់មនុស្សគ្រប់គ្នាដែលពាក់ព័ន្ធ (ឧ. ការសម្រុះសម្រួល)។ លើសពីនេះ

ពេលខ្លះមិនមានព័ត៌មានគ្រប់គ្រាន់ដើម្បីធ្វើការស៊ើបអង្កេតត្រឹមត្រូវ

ហើយគ្មានមធ្យោបាយដើម្បីទទួលបានព័ត៌មានបន្ថែមទេ។

ការចាប់ផ្តើមនៃការស៊ើបអង្កេតទាមទារឱ្យមានព័ត៌មានគ្រប់គ្រាន់ដើម្បីសង្ស័យថាមានការរំលោភលើការអនុលោមតាមច្បាប់ដំបូង។

### 7 តើខ្ញុំត្រូវបានការពារដោយរបៀបណាក្នុងនាមជាអ្នកផ្តល់ព័ត៌មាន?

ការការពាររបស់អ្នកក្នុងនាមជាអ្នកផ្តល់ព័ត៌មានត្រូវបានធានាដោយគោលការណ៍ដូចខាងក្រោម:



**ការសម្ងាត់**

របាយការណ៍ទាំងអស់នឹងត្រូវបានចាត់ទុកជាសម្ងាត់។ ព័ត៌មានត្រូវបានចែករំលែកតែជាមួយនឹងមនុស្សមួយចំនួនមានកំណត់ដោយផ្អែកលើមូលដ្ឋានចាំបាច់ត្រូវដឹងយ៉ាងតឹងរឹង។

**ជាគោលការណ៍**

យើងមានកាតព្វកិច្ចជូនដំណឹងដល់បុគ្គលណាម្នាក់ដែលត្រូវបានកំណត់អត្តសញ្ញាណនៅក្នុងរបាយការណ៍ថាបានប្រព្រឹត្ត ឬនឹងប្រព្រឹត្តការបំពាន ឬអំពើអ្នកដែលទិន្នន័យផ្ទាល់ខ្លួនត្រូវបានបញ្ជូនទាក់ទងនឹងរបាយការណ៍ឱ្យបានលឿនតាមដែលអាចធ្វើទៅបាន ពោលគឺ ប្រសិនបើមិនមានហានិភ័យខ្លាំង (ច្រើនទៀត) ប្រសិនបើរបាយការណ៍បង្កគ្រោះថ្នាក់ដល់ការប្រមូល ឬការស៊ើបអង្កេតភស្តុតាង សូមជូនដំណឹងដល់ពួកគេថាពួកគេកំពុងត្រូវបានស៊ើបអង្កេត។ អត្តសញ្ញាណរបស់អ្នកនឹងមិនត្រូវបានបង្ហាញទេ - តាមដែលអាចធ្វើបានតាមច្បាប់។

**ការស៊ើបអង្កេតតាមការពិត**

នាយកដ្ឋានច្បាប់ និងអនុលោមភាពមានកាតព្វកិច្ចអនុវត្តការស៊ើបអង្កេតឱ្យបានហ្មត់ចត់ និងច្បាស់លាស់។

**អនាមិក**

ប្រសិនបើអ្នកចង់បញ្ជូនសាររបស់អ្នកដោយមិនបញ្ចេញឈ្មោះ សូមប្រើ CBR Fashion SpeakUp Line (<https://cbrfashion.speakup.report/hints>)។ អាសយដ្ឋាន IP របស់កុំព្យូទ័រដែលអ្នកប្រើ ឬលេខទូរសព្ទ/ស្លាកលេខដែលអ្នកធ្លាប់រាយការណ៍មិនអាចមើលឃើញដោយ CBR ទេ

ហើយមិនអាចតាមដានបានទេ ដូច្នេះយើងទទួលបានតែព័ត៌មានអត្តសញ្ញាណ ប្រសិនបើអ្នកផ្តល់វាដោយផ្ទាល់ក្នុងសារជាអក្សររបស់អ្នក។ សារជាសំឡេង។ ដូច្នេះអ្នកអាចរក្សាភាពអនាមិកទាំងស្រុង។

ជាការពិតណាស់ ទោះបីជាអ្នកបង្ហាញអត្តសញ្ញាណរបស់អ្នកនៅក្នុងរបាយការណ៍របស់អ្នកក៏ដោយ ជាទូទៅអត្តសញ្ញាណរបស់អ្នកនឹងត្រូវបានរក្សាការសម្ងាត់ដោយផ្នែកច្បាប់ និងអនុលោមភាព (សូមមើល

**"ការសម្ងាត់" ខាងលើ)។**

សូមចំណាំថា សំបុត្រអនាមិកដែលផ្ញើតាមសំបុត្រធម្មតាមិនផ្តល់លទ្ធភាពនៃការឆ្លើយឆ្លងបន្ថែមទេ។ ដូច្នេះជាធម្មតា អក្សរអនាមិកមិនត្រូវបានដំណើរការទេ។

**ការការពារទិន្នន័យ**

យើងប្តេជ្ញាការពារទិន្នន័យផ្ទាល់ខ្លួនរបស់អ្នកគ្រប់គ្នាដែលពាក់ព័ន្ធក្នុងដំណើរការផ្តល់ព័ត៌មាន និងការការពារចូលប្រើដោយគ្មានការអនុញ្ញាត។ ទិន្នន័យផ្ទាល់ខ្លួនដែលទទួលបាននឹងត្រូវបានដំណើរការស្របតាមព័ត៌មានរបស់យើងស្តីពីការការពារទិន្នន័យ នៅក្នុងប្រព័ន្ធអ្នកផ្តល់ព័ត៌មាន CBR Fashion Group ។

**ការការពារប្រឆាំងនឹងការសងសឹក**

អ្នកណាម្នាក់ដែលដាក់របាយការណ៍អំពីការបំពានការអនុលោមភាពដោយស្មោះត្រង់ត្រូវតែការពារប្រឆាំងនឹងការសងសឹក។ យើងអនុវត្តមិនចាត់វិធានការណាមួយដើម្បីកំណត់អត្តសញ្ញាណអ្នកផ្តល់ព័ត៌មានអនាមិក ដរាបណាមិនមានការរំលោភបំពានលើប្រព័ន្ធអ្នកផ្តល់ព័ត៌មាន។



លើសពីនេះ ការរើសអើងប្រឆាំងនឹងអ្នកផ្តល់ព័ត៌មាន និងនរណាម្នាក់ដែលរួមចំណែកក្នុងការស៊ើបអង្កេតនៅក្នុង CBR Fashion Group នឹងមិនត្រូវបានអត់ឱនឡើយ។ រាល់ទម្រង់នៃការគំរាមកំហែង ឬការសងសឹកចំពោះនរណាម្នាក់ដែលនិយាយចេញមកអាចបណ្តាលឱ្យមានវិធានការវិន័យ។

ប្រសិនបើអ្នកកត់សម្គាល់ ឬជួបប្រទះការសងសឹក អ្នកអាចរាយការណ៍វាតាមរយៈបណ្តាញទំនាក់ទំនងណាមួយនៅក្នុងប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយរបស់យើង។

8. តើខ្ញុំត្រូវបានការពារក្នុងនាមជាជនសង្ស័យដោយរបៀបណា?

យើងការពារជនជាប់ចោទតាមគោលការណ៍ដូចខាងក្រោម៖

ការសន្តត់នៃភាពគ្មានកំហុស

ជនជាប់ចោទត្រូវបានសន្តត់ថាគ្មានទោសរហូតដល់ការរំលោភត្រូវបានបញ្ជាក់។ នាយកដ្ឋានច្បាប់ និងអនុលោមភាពទទួលខុសត្រូវចំពោះការការពារសិទ្ធិរបស់ជនជាប់ចោទ ឬរងផលប៉ះពាល់ដោយរបៀបណា។

មិនត្រឹមតែព័ត៌មានដែលបានដាក់ស្នើប៉ុណ្ណោះទេ ប៉ុន្តែការស៊ើបអង្កេតដែលបានធ្វើដោយផ្អែកលើព័ត៌មាន ត្រូវបានចាត់ទុកជាការសម្ងាត់។ ព័ត៌មានត្រូវបានចែករំលែកតែជាមួយនឹងមនុស្សមួយចំនួនមានកំណត់ដោយ ផ្អែកលើមូលដ្ឋានចាំបាច់ត្រូវដឹងយ៉ាងតឹងរឹង។ អាស្រ័យលើគោលបំណងនៃការបញ្ចេញមតិ និងការពិចារណាលើបទប្បញ្ញត្តិផ្លូវច្បាប់ សេចក្តីយោងទៅលើអត្តសញ្ញាណរបស់ជនសង្ស័យនឹងត្រូវដកចេញមុនពេលបង្ហាញ។

ការស៊ើបអង្កេតតាមការពិត

ការប្តេជ្ញាចិត្តរបស់នាយកដ្ឋានច្បាប់ និងអនុលោមភាពក្នុងការស្វែងរកការពិតឱ្យបានហ្មត់ចត់ និងច្បាស់លាស់ ក៏បម្រើដើម្បីការពារជនជាប់ចោទផងដែរ។

ច្បាប់ព័ត៌មាន

នៅពេលការស៊ើបអង្កេតចាប់ផ្តើម ជនសង្ស័យមានសិទ្ធិត្រូវបានជូនដំណឹងអំពីការពិតនេះឱ្យបានលឿនតាមដែលអាចធ្វើទៅបាន លុះត្រាតែមានហានិភ័យសំខាន់នៃការបំផ្លាញភស្តុតាង ឬការស៊ើបអង្កេតត្រូវបានរារាំង។

ការស្តាប់

នៅពេលដែលអង្គហេតុនៃសំណុំរឿងត្រូវបានបង្កើតឡើង ជនសង្ស័យត្រូវបានផ្តល់ឱកាសឱ្យការពារខ្លួនប្រឆាំងនឹងការចោទប្រកាន់ និងត្រូវបានជូនដំណឹងអំពីលទ្ធផលនៃការស៊ើបអង្កេត។

9 សេចក្តីជូនដំណឹងដល់ការិយាល័យរាយការណ៍ខាងក្រៅ

ប្រសិនបើបន្ទាប់ពីការពិចារណាដោយប្រុងប្រយ័ត្ន អ្នកមិនមានអារម្មណ៍ស្រួលក្នុងការនិយាយនៅក្នុងក្រុមហ៊ុននោះ មានជម្រើសមួយដើម្បីលើកឡើងពីកង្វល់របស់អ្នកនៅខាងក្រៅក្រុមហ៊ុន។



ដើម្បីស្វែងយល់ពីលក្ខខណ្ឌពាក់ព័ន្ធទាំងអស់  
សូមចូលទៅកាន់គេហទំព័ររបស់អាជ្ញាធរពាក់ព័ន្ធនៅក្នុងប្រទេសដែលអ្នករស់នៅ។

នៅពេលណាដែលអ្នកកំពុងពិចារណាជំហានដ៏សំខាន់បែបនេះ  
យើងសូមណែនាំយ៉ាងមុតមាំថាអ្នកស្វែងរកដំបូន្មាន ហើយកុំធ្វើវាតែម្នាក់ឯង។ លើសពីនេះទៀត យើងលើកទឹក  
ចិត្តអ្នកឱ្យបង្ហាញខ្លួនឯងនៅក្នុងក្រុមហ៊ុន។ នេះមានន័យថាអ្នកអាចបញ្ជូនបន្តកម្មកិច្ចយើង  
ហើយយើងមានឱកាសពិនិត្យមើលបញ្ហានេះភ្លាមៗ។

**មនុស្ស 10 នាក់ដែលទទួលខុសត្រូវចំពោះប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយព័ត៌មាន**

ក្រុមហ៊ុន CBR Fashion Group ដែលអ្នកផ្តល់ព័ត៌មានទាក់ទង  
ទទួលខុសត្រូវក្នុងការអនុវត្តប្រព័ន្ធអ្នកផ្តល់ព័ត៌មាន។

ក្រុមហ៊ុននៃ CBR Fashion Group បានដាក់ឱ្យនាយកដ្ឋានច្បាប់ និងអនុលោមភាពនៃ CBR Service GmbH  
ជាស្ថាប័នផ្ទៃក្នុង ឯករាជ្យ និងសម្ងាត់ ដើម្បីអនុវត្តប្រព័ន្ធអ្នកផ្តល់ព័ត៌មាន និងទទួល និងដំណើរការគន្លឹះ។

របាយការណ៍ទាំងអស់ដែលទទួលបានតាមរយៈបណ្តាញផ្សេងៗនៃប្រព័ន្ធអ្នកផ្តល់ព័ត៌មាន (សូមមើលចំណុចទី 5  
ខាងលើ) ត្រូវបានចុះបញ្ជី និងត្រួតពិនិត្យដោយនាយកដ្ឋានច្បាប់ និងអនុលោមភាព។ នាយកដ្ឋានច្បាប់  
និងអនុលោមភាពក៏ទទួលខុសត្រូវចំពោះការស្វែងរកការពិតយ៉ាងម៉ត់ចត់ សម្ងាត់ និងត្រឹមត្រូវ។

សមាជិកនៃនាយកដ្ឋានច្បាប់ និងអនុលោមភាពត្រូវបានការពារខ្លួនពីការសងសឹក។

នាយកដ្ឋានច្បាប់ និងអនុលោមភាពរាយការណ៍ -

ដោយគិតគូរពីតម្រូវការផ្លូវច្បាប់សម្រាប់ការការពារអ្នកផ្តល់ព័ត៌មាន និងជនជាប់ចោទ  
ក៏ដូចជាមនុស្សផ្សេងទៀតដែលពាក់ព័ន្ធ ទៅកាន់ការគ្រប់គ្រងរបស់ក្រុមហ៊ុន CBR ដែលពាក់ព័ន្ធ  
ឬប្រសិនបើនេះសមស្រប ឬចាំបាច់ ដោយផ្ទាល់ទៅកាន់ម្ចាស់ភាគហ៊ុន។ ការប្រជុំ។

កំណែ 01/08/23

